
Fra: Christian Fuglseth <christian@adja.no> 
Sendt: onsdag 1. februar 2017 14.22 
Til: Marius Flemmen Knudsen 
Kopi: Tore Johan Erstad; arne@staren.no; Steinar 
Emne: SV: Avrenningstiltak Elvaåsen 
 
Hei Marius. 
 
 
Vi er ikke kommet så langt at dette er blitt aktuelt ennå. 
 
Vi har p.t  vi ikke noen dato for oppstart, men kan orientere dere straks det er avklart. 
 
 
 
 
Mvh 
Christian Fuglseth 
Boligbygg Vest AS 
 
 
 
 
 
 

Fra: Marius Flemmen Knudsen [mailto:marius.knudsen@meland.kommune.no]  

Sendt: 1. februar 2017 14:19 

Til: arne@staren.no; Christian Fuglseth 
Kopi: Tore Johan Erstad 

Emne: Avrenningstiltak Elvaåsen 

 
Hei 
Viser til tidligere eposter og møte her på kommunen 23/11.16. 
Jeg tenkte å høre hvordan dere ligger ann med avrenningstiltak mot Mjåtveitelva, og da med den 
vollen vi diskuterte på møtet 23/11.16. 
Som vi diskuterte på møtet er kommunen opptatt av at det ikke kommer avrenning fra utbygginga 
ned i vassdraget, og på møtet nevnte dere at dere regnet med at dere vil begynne arbeidet på vollen 
i løpet av januar. 
 
Fint om dere gir meg en tilbakemelding på hvordan dere ligger ann med arbeidet.   
 
Venleg hilsen 
 
Marius Flemmen Knudsen 
Skog- og miljøkonsulent i kommunane Meland og Modalen 
 
Sentralbord  56 17 10 00 / 56 17 11 86 
postmottak@meland.kommune.no 
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Sjå brosjyren vår 
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